
13.03.2023 TARİHLİ OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTISI  

SORU CEVAP, DİLEK ve GÖRÜŞLER 

1. Pay Sahibi: Halka açık olan diğer Koç iştiraklerinde gerek adetsel, gerek ciro bazında gelecek 

beklentilerine yatırımcı ilişkileri sunumlarında ve yıllık faaliyet raporlarında yer veriliyor. Bunu 

Otokar’da göremiyoruz bunun sebebi nedir? Özellikle zırhlı tarafında adetsel bazda bu yıl için 

beklentiniz nedir? Kazakistan süreci nasıl ilerliyor, görüşmeler ne durumda? 

Hüseyin Odabaş: Genellikle ihalelere teklif verme usulüyle çalışan bir şirket olduğumuz için, SPK 

mevzuatı çerçevesindeki yükümlülüklerimiz uyarınca kamuya açıklama yapıyoruz. Bunun dışında 

geleceğe dönük bir beklenti paylaşımında bulunmuyoruz.  

Serdar Görgüç: Kazakistan’da bildiğiniz üzere kurulu iştirakimiz var, Kazakistan’ın da bir çok ihtiyacı 

var. Bizim ürünlerimizin çoğu Kazakistan’da kullanılabilecek ürünler, geçen kış ve bu kış araçlarımızın 

testleri yapıldı ve bazılarının testleri halihazırda devam ediyor. Şu anda bilgilendirme yapabileceğimiz 

aşamaya gelemedik fakat ilerisi için bu testlerin başarılı olacağına inanıyoruz ve bu doğrultuda 

çalışıyoruz. 

2. Pay Sahibi: Bedelsiz sermaye artırımını önceki yıllarda her Genel Kurul’da dile getiriyordum. Bizlerin 

beklentilerini dikkate aldığınız için çok teşekkür ederim. Koç grubu şirketleri için de Otokar özelinde 

de bu konu önemliydi. Otokar için hisse likiditesi açısından önemli bir konuydu. Bizi dikkate aldığınız 

için tekrar teşekkür ederim. Serdar Bey ve ekibine güveniyoruz. Çok güzel işler yaptılar daha da 

güzellerini yapacaklarını umuyoruz.  

Haydar Yenigün: Çok teşekkür ederim, bu esasında çok güzel de bir örnek oldu. Yatırımcılarımız ve 

paydaşlarımızdan gelen bilgiyi Şirket olarak doğru şekilde uyguladığımızın da güzel bir örneği oldu. 

Ben paylaşımınız için çok teşekkür ediyorum. Şirket Genel Müdürü ve bütün ekibinin tebriğini de 

Serdar Bey aldı, onu da arkadaşlarımıza ileteceğiz. 

Serdar Görgüç: Çok teşekkür ederiz, sağolun.  

3. Pay Sahibi: Şirketimiz Savunma Sanayi ile ilgili olarak da iştigal içerisinde. Hatırladığım kadarıyla bir 

zamanlar Tank yaptık ve bu tankı devlete sunduk. Fakat sonra zannediyorum tank fabrika bahçesinde 

kaldı. O günden bu yana bu konu ile ilgili olarak gelişmeler nelerdir? O konuda biraz bilgi alırsak 

memnun olurum. 

Serdar Görgüç: Teşekkürler. Tank konusunda projenin adı “ALTAY Milli İmkanlarla Ana Muharebe 

Tankı Geliştirme Projesi” idi. Otokar olarak Dönem-I projesini 2008 yılında aldık, geliştirme, prototip 

imalatı ve kalifikasyon geliştirmeydi. Uzun süre geliştirme faaliyetleri yapıldı. Bu dönem içinde 5 adet 

prototip imalatı ve testleri yapıldı daha sonra Kara Kuvvetleri Komutanlığı’na teslim edildi. Kara 

Kuvvetleri Komutanlığı da 2 sene bu araçların testlerini yaptı. Bu dönem içinde de bu ürüne ait tüm 

teknik ve çizim veri paketi Otokar tarafından hazırlandı. Dönem II olarak adlandırılan seri üretim kısmı 

bir ihale ile başka şirkete verildi. 2017 yılında yaptığımız KAP açıklamasına da konu olduğu üzere biz 

Dönem I de aldığımız sorumluluğumuzu yerine getirdik sözleşmemiz gereği  ürünleri, veri ve çizim 

paketini devletimize teslim ettik. Bizde şuanda bir tank yok. Seri üretimi başka bir şirket yapacaktı o 

aşamada bıraktık. 

4. Pay Sahibi: Sayın başkan, değerli divan üyeleri,  sayın hazirun sizleri saygı ile selamlarım. Otokar’ı her 

zamanki gibi açık ve şeffaf bir şekilde yönetiyorsunuz onun için de ayrıca teşekkür ediyorum. Deprem 

ile ilgili vefat edenlere Allahtan rahmet, yaralılara acil şifalar, yakınlarına da sabrı cemil diliyorum. Ben 

de depremzede ailesiyim, gerçekten sıkıntı yaşıyoruz. Yardımlarınız için de ayrıca teşekkür etmek 



istiyorum. Yardımların ne kadar kıymetli olduğunu konuşmalardan anlıyoruz. Gerçekten sıkıntılı bir 

dönemdeyiz kadere bakın 2 sene önce diyorduk ki aman dışarı çıkmayın şimdi de aman içeri girmeyin 

diye birşeyler söylüyoruz. Türkiye büyük bir ülkedir, ben inanıyorum inşallah Türkiye güzel günlere 

ulaşacak, yeterki umudumuzu yitirmeyelim başarı ile ilerleyelim. İki arkadaşıma da teşekkür ederim 

ben de bedelsiz ve Altay tankından bahsetmiştim. Fabrika gezisinde o tankı görmüştük, resimleri de 

duruyor gurur duyuyorum. Bir asker, bir eğitimci olarak gerçekten buna sahip çıkmamız lazım. Sanki 

biraz sizi yorduk ama yine de vazgeçmeyeceğiz. Bu başarı mutlaka devam edecek çünkü biz 

güveniyoruz. Bu sıkıntılı dönemde işinizin zor olduğunu biliyoruz. Burada herkesin emeği var, başarısı 

var. Bu emekten dolayı herkese başta Yönetim Kurulu başkanımız olmak üzere, Genel Müdürümüze, 

bütün personele ayrı ayrı teşekkür ediyorum. Başarılarının devamını diliyorum. Gurur duyuyoruz. 

Şirket olarak da hakikaten güven veriyor. Burada emeği geçenlere tekrar tekrar teşekkür ediyorum. 

Bu toplantının ülkemize ve Şirketimize hayırlı olmasını temenni ederim. Sabırla dinlediğiniz için 

teşekkür ediyorum. 

Haydar Yenigün: Ben de size güzel temennileriniz, dilekleriniz ve paylaşımlarınız için çok teşekkür 

ederim. 

5. Pay Sahibi: Serdar Bey ile geçen çok başarıllı seneler oldu. Acaba kaç yıl daha bizimle birlikte olacak? 

Kendisi ile birlikte daha çok uzun seneler birlikte olmak istiyoruz. Bu konuda içimizi rahatlatacak neler 

söyleyebilir?  

Serdar Görgüç: Zor bir soru oldu. Çok uzun süredir Otokar’da çalışıyorum. Bu destekleyici ve cesaret 

verici sözlerinizden dolayı teşekkür ederim. Görev verildikçe devam edeceğim.  

Haydar Yenigün: 36 yıl önce Koç Topluluğu’na katıldım. Şunu görüyorum ki ülkemize katkı ve değer 

sağlamak için çabalayan insanlar grubudur Koç Holding. Bunun içinde özeller var Serdar Bey de bu 

özellerden birisi. Onu içeride tutmak için baya çaba sarf ettiğimizi söylemem lazım.  

 


